
  

Kanker: 

Bericht over mijn ervaringen met TAHITIAN NONI Juice na 18  

kanker operaties.  

   

Voor vele zal mijn verhaal als een sprookje klinken, maar het is toch 

 echt waar en ik kan het met documenten van het ziekenhuis bewijzen.  

Ik ben sinds juni vervent NONI-drinker en heb eigenlijk spijt dat ik er niet eerder aan ben 

begonnen. Mijn zoon heeft me twee maanden moeten bewerken voor ik zover was om Noni-

juice te proberen.  

Nu mijn ogelooflijk verhaal:  

   

Even heel kort de voorgeschiedenis. Tot Mei 2007 moest ik 18 zeer zware operaties 

ondergaan i.v.m. mijn ziekte ( Bachspreideldrusenkrebs). Elke 7 tot 8 weken moest ik weer 

naar het ziekenhuis voor meerdere dagen, doordat ik steeds weer hele hoge koorst ( 42 

graden) en hele sterke pijnen kreeg.  

Mijn vooruitzichten waren zeer slecht. Eind 2006 werd er een nieuwe tumor aan mijn lever 

ontdekt, en 6 abcessen en de lever funcioneerde niet meer.! Daardoor werd mijn lichaam 

telkens weer vergiftigd, waardoor ik steeds weer die hoge koorts en kolieken kreeg. Een 

levertransplatatie zou de oplossing zijn. Maar het commentaar van het ziekenhuis was voor 

mij een ramp!! Volgens professor Margreiter was een nieuwe operatie een te groot risico en ik 

zou waarschijnlijk eindigen in de situatie dat ik kunstmatig in leven zou moeten worden 

gehouden. En daarom wilde hij niet meer opereren. Met andere woorden, ik moest de weken, 

maanden die ik nog te leven had, zoveel mogelijk nog genieten!! En er het beste van maken.  

Op 4 mei 2007 verliet ik het ziekenhuis en wist niet hoe het nu verder moest. Maar mijn zoon 

Enrico had niet stil gezeten en bracht mij in contact met Noni-juice. Na veel vijven en zessen 

ben ik in Juni begonnen met het drinken van dit bijzondere sapje. Ik ben ook meteen terug 

gegaan naar het ziekenhuis en heb een bloedonderzoek, MRI scan laten maken om eventuele 

veranderingen in mijn lichaam te kunnen volgen.  

   

Na een paar dagen was ik al koorts vrij en kon voor het eerst in jaren weer een keer een hele 

nacht doorslapen omdat de pijn veel minder was geworden. Maar de grote verrassing volgde 

na ongeveer 4 weken, toen ik weer voor controle in het ziekenhuis was. De lever abcessen ( 6 

stuks) waren volledig verdwenen, alleen nog een soort schaduw plekken waar ze gezeten 

hadden.  

En dat was nog niet alles, het echte goede nieuws was dat de bloedwaardes geweldig waren 

verbeterd en de tumor was zo'n 2,5 cm geslonken. Nu 4,5 maand later heb ik weer een 

onderzoek in het ziekenhuis gehad en de resultaten waren ongelooflijk. Mijn 

ontstekingswaardes, die 50 keer te hoog waren zijn nu binnen het normbereik. En ook alle 

andere uitslagen waren 'normaal'.  

De lever is compleet geregenereerd en de tumor is zelfs de helft kleinder geworden. 

Sensationeel!!! Met name voor mij want ik heb sinds dien geen koorst aanval meer gehad en 

zelfs geen verhoging.  

Geen Schuttelfrost en geen kolieken meer. Mijn levens kwaliteit is weer helemaal terug, ben 

kompleet pijn vrij, en dat alles door dit fantastische sap TAHITIAN NONI juice. ( Volgens de 

professor is het niet verklaarbaar waarom ik zo weer kan leven zoals ik nu doe.)  

Niemand zou het een jaar geleden hebben geloofd maar ik kan weer sporten!, ik 

scheidsrechter weer handbal in de Bundesliga en heb energie en levensvreugde als nooit 

tevoren.  



Ondanks mijn 18 kanker operaties en de voorspellingen dat ik niet meer geholpen kon worden 

en het er maar mee doen moest.  

Ik drink twee maal daags mijn Noni-juice en ben mijn zoon Enrico eewig dankbaar dat hij 

heeft doorgezet en mij met Noni zo geholpen heeft.  

Ik zeg altijd, ik  heb hem het leven geschonken en hij heeft het mij teruggegeven.  

   

Mijn afsluitende tip. Twijfel niet zo lang als ik en begin vandaag meteen met het drinken van 

TAHITIAN NONI juice, want het zou uw leven kunnen redden.  

mit den besten Wunschen,  

Mandl Jurgen.  

   


